Victorious Alberta Athletes at the 2016 Canadian Wushu and Taichi National Team Selection Tournament

On July 23, the tournament for the selection of the Canadian Junior Wushu team and Taichi team was held at the Pan Am Center, Markham in the Toronto area. About 300 athletes from some 20 martial art schools across the country competed at a high level in two matches. Ji Hong Wushu and Taichi College was represented by close



to 20 outstanding students led by Sifu Jennifer Gu. After a full day of intense competition, students of Ji Hong demonstrated their immense talent and reported victory after victory throughout the day. At the end, eight Ji Hong students



were selected to the national team. Among

them Brandon Luo joins the Junior Wushu team, and Raymond Ma, Grace Lee, Eva Fang, Hong Mei Hao, Jackie Cho, Erika Larm and Michael Tsang have been selected to the Taichi team. The Wushu athletes will compete this September in Bulgaria in the 6th World Junior Wushu Championship. The Taichi team will compete in October in Poland at the 2nd World Taichi Championship. The total medal count at the



National Team Selection tournament for Ji Hong students includes 24 gold, 10 silver and 8 bronze medals. These outstanding results again demonstrate the great competitive power of the Ji Hong Wushu and Taichi College.

加拿大武术和太极拳国家队选拔赛亚省健儿届报频传

2016 年加拿大青少年國家武術隊選拔賽既太極拳國家隊選拔賽於 7 月 23 日在多倫多萬 錦 市的泛美中心舉行。來自全國各省市約 20 所武術學校的約 300 名運動員參加 這兩 場高水平的競逐。基宏武術、太極拳學院也派出近 20 名優秀學員,在古岱娟師傅的帶 領下前往參賽。經過一整天緊張的龍爭虎斗,基宏選手在兩個賽場上大顯身手,捷報頻 傳。比賽結果共有 8 名基宏選手入選國家隊,比賽結果共有 8 名基宏選手入選國家隊:



13 歲的羅杰獲得 1 金 2 銀並 入選國家青少年武 術隊, Jordan Cao 獲得 1 塊銅牌, Isaiah

Wong 獲得 3 塊銅牌。太極 拳選拔賽方面 基宏選手奪得 了 23 塊金牌, 8 塊銀牌和 3 塊銅牌的優異 成績,其中

Jackie Cho 3塊金牌、 Micheal Tsang 3塊金牌、 Jennifer chen3 塊金牌、Erika Larm 1 金 1 銀、 Megan Tsang 2 塊金牌、Raymond Ma 3 塊金牌、 Grace Lee 3 塊金牌、Eva Fang 2金 1 銀、Hong Mei Hao 3 塊金牌、Wah King Buttar 1金 1銀、 Grace Lam 2銀 1銅、Peggy Law 1銀 1銅、Dailan



Fillippov 2 銀。最后 基宏入選國家隊的隊員有:Raymond Ma, Grace Lee, Eva Fang,



Hong Mei Hao, Jackie Cho, Erika Larm, Michael Tsang。 他們將代表加拿大分別參加今年9 月在保加利亞舉辦的第6屆世界青 少年武術錦標賽和10月在波蘭舉 辦的第二屆世界太極拳錦標賽。

基宏學員的出色表現再次展現了基 宏武術、太極拳學院和亞省武術、 太極拳的強大實力。